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‘Most Northern Lights Photographs Taken In a Year by Loo Eng Wah’
‘Biggest Single Northern Lights Expedition Group by a Travel Agency.’

MALAYSIA
BOOK OF RECORDS

1. Itineraries and sequences are subject to changes, replacement, or cancellation due to any unforeseen conditions, including but not limited to adverse 
    weather, traffic problems, etc.
2. Please note that our company are not responsible flight delays or cancellation that result in related damages during tour. 

MALAYSIA
BOOK OF RECORDS

Delights

Spain + France + Italy

11Days 8Nights

8 - 18°C
*Estimated Temperature in Regions

Exclusion

1. International Flight Ticket
2. 1 night hotel stay at Rome
3. Accomodation in the chosen cabin, equipped with every comfort: private shower and wc, air conditioning, telephone, safe, hairdryer, 
    music and TV.
4. Full-board with various meals throughout the day: tea and coffee on deck for the early birds, breakfast, lunch, afternoon tea, pizzas 
    and snacks, dinner and all buffets . 
5. The use of the ship’s equipment such as swimming pools, deck chairs, sun beds, fitness centre, jacuzzi, nightclub, sauna, steam 
    bath, beach towels, library.
6. Participation to all daily activities: games, treasure hunts, quizzes, tournaments, karaoke, dance classes, themed parties.
7. Live music, shows, cabaret in the theatre on board, the parties in programme each night during the cruise.
8. Gym courses (aerobics, stretching, body dancing, step, etc) and the assistance of instructors in the gym.
9. Porter service for baggage in all ports of embarkation and disembarkation.
10. Means of embarkation and disembarkation in all ports. 

1. Shore Excursion Packages
2. Any own expenses incurred during cruising.
3. Bar Restaurants and Buffet beverages.
4. Hotel Service charge.
5. Personal services (beauty treatments, shop puchases, laundry service, telephone calls, etc.)
6. Custom expenses in case of embarkation of material.
7. Insurance 
8. Personal Extras
9. Possible additional services will be quoted separately
10. Gratuity Fees 11euro per night
11. Beverage Packages

Ex-Rome

Tour Code: BP11DCSROM



DAY 1:  Departure
DAY 2:  Arrival Rome (MOB/-/-)
Upon arrival in Rome, Our adventure begins as we explore the city's iconic landmarks and hidden gems during a 
captivating city tour (*sightseeing tour,  only 15 pax above). After soaking in the sights, we seamlessly transition to our 
hotel check-in. Brace yourself for a day of enchantment and discovery!

DAY 7:  Palma, Spain (B/L/D) Arrival: 08:00am Departure: 18:00pm 
Day 7 brings us to the enchanting shores of Palma, Spain. Indulge in a delectable breakfast buffet aboard the cruise, 
setting the perfect start to your day. The allure of Palma awaits, and you have the option to embark on a personal explora-
tion, letting the spirit of adventure guide you through the captivating island. Alternatively, join our experienced tour leader 
for a walking tour, unraveling the wonders of this picturesque destination. *You are encouraged to purchase the cruise's 
shore excursion package, guaranteeing a more immersive and memorable experience.

DAY 9:  Palermo, Spain (B/L/D) Arrival: 08:00am Departure: 16:00pm 
Day 9 brings us to Palermo, Spain. After relishing a delightful breakfast, the day is yours to explore. Choose between a 
personal adventure, wandering through the city at your own pace, or optional to follow our tour leader for a walking tour 
of the enchanting Palermo.  *You are encouraged to purchase the cruise's shore excursion package, guaranteeing a more 
immersive and memorable experience.

DAY 4:  Savona, Italy (B/L/D) Arrival: 08:30am Departure: 18:00pm 
Day 4 marks our arrival in Savona, Italy. Start your day with a delightful breakfast, setting the stage for a wonderful 
exploration. Whether you prefer independent roaming or a walking tour led by our experienced guide, the charm of 
Savona awaits your discovery. *You are encouraged to purchase the cruise's shore excursion package, guaranteeing 
a more immersive and memorable experience.

DAY 5:  Marseille, France (B/L/D) Arrival: 08:30am Departure: 18:30pm 

DAY 11: Arrive Malaysia

As we reach Day 5, our journey takes us to Marseille, France. Begin your day with a delightful breakfast, preparing 
for the enchanting experiences that Marseille has to offer. You have the flexibility to explore the city independently at 
your own pace or optional to follow our tour leader for a walking tour. *You are encouraged to purchase the cruise's 
shore excursion package, guaranteeing a more immersive and memorable experience.

DAY 8:  Sailing (B/L/D) Arrival: - Departure: -
Day 8 is dedicated to sailing, offering you the opportunity to fully indulge in the cruise experience. Enjoy the plethora of 
onboard facilities, entertainment, and indulge in a delightful buffet throughout the day. Embrace the relaxation and leisure 
as we navigate the open waters.

11Days 8Nights
Mediterranean
Sea

Highlights!

- Enjoy 1 Night Stay @Rome

  before cruising

- City tour in exploring Rome!

  (*min 15 pax for city tour)

- Vibrant entertainment & facilities 

  on-board

- Full board buffet meals & 1 time 

  fine dining everyday

- Chances to explore different 

  unique shores

  

On-Board
Aqua Park!

Jacuzzi Hot Tub!

Fine Dining 
Dinner Night!

Solemio Spa

Live Music,
Shows Everynight!

‘Biggest Single
Northern Lights Expedition Group

by a Travel Agency’
Itineraries & sequences are subject to changes by Costa Cruise due to any unforeseen 

conditions, including but not limited to, adverseweather, traffic problem, etc.

Savona

Barcelona

Marseille

Palma

DAY 10: Arrival Civitavecchia (B/-/-) Arrival: 08:30am
On Day 10, we arrive in Civitavecchia. Enjoy a leisurely breakfast before disembarkation, marking the end of our cruise 
journey. Following breakfast, convenient transfers will be provided to ensure a smooth transition to the airport. 

Over 19 Bars &
Lounges!

Palermo

Civitavecchia

SPAIN

ITALY

FRANCE

DAY 6:  Barcelona, Spain (B/L/D) Arrival: 08:00am Departure: 18:00pm 
As we reach Day 6, our journey arrive at Barcelona, Spain. Begin your day with a delightful breakfast, preparing for 
the enchanting experiences that Barcelona has to offer. You have the flexibility to explore the city independently at 
your own pace or optional to follow our tour leader for a walking tour. *You are encouraged to purchase the cruise's 
shore excursion package, guaranteeing a more immersive and memorable experience.

DAY 3:  Civitavecchia, Italy (B/L/D)
After breakfast at the hotel, we'll depart to the cruise port. After check-in you can enjoy the buffet on cruise and 
different facilities (e.g.  swimming pools, fitness centre, jacuzzi, playground, waterpark, etc.). The cruise will depart 
esimated at 6pm, and you can enjoy the wonderful nightlife on cruise!

DAY 3:  Civitavecchia, Italy (B/L/D) Arrival: - Departure: 19:00pm 



欧元
西班牙 (GMT+2)
意大利 (GMT+2)
法国 (GMT+2)
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MALAYSIA
BOOK OF RECORDS

8 - 18°C
*各地区的预估温度

不包含

1. 国际机票

2. 罗马1晚酒店住宿。

3. 在选择的舱房内住宿，配备各种舒适设施：私人淋浴和卫生间，空调，电话，保险箱，吹风机，音乐和电视。

4. 提供全天各种餐点的全膳服务：清晨在甲板上供应茶和咖啡，早餐，午餐，下午茶，比萨和小吃，晚餐以及所有自助餐。

5. 使用船上的设施，如游泳池，躺椅，日光浴床，健身中心，按摩浴缸，夜总会，桑拿，蒸汽浴，海滩毛巾，图书馆。

6. 参与所有日常活动：游戏，寻宝游戏，测验，比赛，卡拉OK，舞蹈课程，主题派对。

7. 现场音乐，剧目，歌舞表演在船上的剧院，每晚在邮轮上计划的派对。

8. 健身课程（有氧运动，伸展，身体舞蹈，踏板等）和健身房中教练的协助。

9. 所有登船和下船港口的行李搬运服务。

10. 所有港口的登船和下船工具。

1. 岸上观光配套

2. 在邮轮期间发生的任何个人费用。

3. 酒吧餐厅和自助餐的饮料。

4. 酒店服务费。

5. 个人服务（美容护理，购物，洗衣服务，电话等）。

6. 在装载物料的情况下的自定义费用。

7. 保险

8. 个人额外费用

9. 如有可能，额外服务将单独报价。

10. 小费费用 11 欧元每晚

11. 饮料配套

地中海巡航
11天8夜

西班牙+法国+意大利
罗马出发

冰岛全年温度 货币插座 时差

旅游信息

已包含

条款与条件
1. 行程和顺序可能因为意外情况而变更、替换或取消，包括但不限于恶劣天气、交通问题等。
2. 请注意，我们公司不对在旅行期间由于航班延误或取消而导致的相关损害负责。

MALAYSIA
BOOK OF RECORDS

Tour Code: BP11DCSROM



11天8夜
地中海
巡航之旅

第1天:  出发

第2天:  抵达罗马 (机上用餐/-/-) 
抵达罗马后，我们开始罗马城市观光游游(15人以上)！带你探索这座城市出名的标志性景点！随后我们
到酒店办理入住手续, 为明天的邮轮之旅稍作休息。

第3天:   意大利, 奇维塔韦基亚 (早/午/晚) 抵达: - 出发: 下午19:00
在酒店享用早餐后，我们将前往邮轮港口。办理登船手续后，您可以享用邮轮上的自助餐以及不同的
设施（如游泳池，健身中心，按摩浴缸，游乐场，水上公园等）。邮轮将于下午6点左右启航，您可以
在船上尽情享受美妙的夜生活！

第4天:   意大利, 萨沃纳 (早/午/晚) 抵达: 早上08:30 出发: 下午18:00

第4天我们将抵达意大利, 萨沃纳。享用丰盛的早餐后，无您可以自由决定探索或选择跟随我们的导游
进行徒步游览萨沃纳。*因徒步游览的距离有限。若想体验深度游玩，我们建议您可以自行向Costa邮
轮购买每个岸上停靠的一日游行程配套！

第6天:  西班牙, 巴塞罗那 (早/午/晚) 抵达: 早上08:00 出发: 下午18:00
第6天我们将到达西班牙, 巴塞罗那。在享用美味早餐后。您可以选择进行个人游玩，以自己的步调漫步穿
越城市，或选择跟随我们的导游进行徒步游览迷人的巴塞罗那。*因徒步游览的距离有限。若想体验深度游
玩，我们建议您可以自行向Costa邮轮购买每个岸上停靠的一日游行程配套！

第7天:  西班牙, 帕尔马 (早/午/晚) 抵达: 早上08:00 出发: 下午18:00
第7天将我们将抵达迷人的西班牙, 帕尔马海岸。您可以现在在邮轮上享用美味的早餐自助餐，然后下船探
索帕尔马。您可以选择自行个人游，或者，可以选择跟随我们经验丰富的导游进行徒步游览，揭开这个风
景如画的目的地的奥秘。*因徒步游览的距离有限。若想体验深度游玩，我们建议您可以自行向Costa邮轮
购买每个岸上停靠的一日游行程配套！

第8天:  海上航行 (早/午/晚) 抵达: - 出发: -
第8天将在海上航行，让您充分体验沉浸在航海的生活。您可以全天享受丰富的船上设施，娱乐活动，尽情
享受美味的自助餐。

第9天:   西班牙, 巴勒莫 (早/午/晚) 抵达: 早上08:00 出发: 下午16:00

第11天: 抵达马来西亚

第9天我们将到达西班牙, 巴勒莫。在享用美味早餐后。您可以选择进行个人游玩，以自己的步调漫步穿越
城市，或选择跟随我们的导游进行徒步游览迷人的巴勒莫。*因徒步游览的距离有限。若想体验深度游玩，
我们建议您可以自行向Costa邮轮购买每个岸上停靠的一日游行程配套！

第5天:  法国, 马赛 (早/午/晚) 抵达: 早上08:30 出发: 下午18:30
第5天时，我们抵达法国, 马赛。在享用美味早餐后。您可以按照自己的步调独立探索城市，或选择跟
随我们的导游进行徒步游览。*因徒步游览的距离有限。若想体验深度游玩，我们建议您可以自行向
Costa邮轮购买每个岸上停靠的一日游行程配套！

行程亮点

- 罗马1晚住宿

- 罗马城市观光游! (15人以上)

- 丰富的船上娱乐和设施

- 全包自助餐和每天1次精致餐饮

- 有机会探索不同独特的海岸

水上乐园!

奢华热水浴！

享受每晚精緻餐飲!

索莫里奥温泉！

每晚现场音乐会
和表演！

第10天: 抵达奇维塔韦基亚 (早/-/-) 抵达: 早上08:30
第10天，我们抵达奇维塔韦基亚。在下船之前享用悠闲的早餐。早餐后，我们将转移至机场。超过19个酒吧和

豪华休闲区！

最大冰岛追光团
‘马来西亚纪录大全之单一

如果遇上特殊情况，如恶劣天气，交通事故或意外等，Costa将具有保留更改, 替换或取消
行程顺序的权利.

萨沃纳

巴塞罗那

马赛

帕尔马

巴勒莫

奇维塔韦基亚

西班牙

意大利

法国


